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Nyhedsbrev om tagrenoveringen. 

Kære beboere 
 

Afdelingsbestyrelsen og VIBO vil gerne opdatere jer om status på den planlagte 

renovering af afdelingens tage. Planlægningen af projektet er godt i gang, og vi 

forventer at kunne præsentere meget mere i foråret 2025. 

Afdelingsbestyrelsen undersøger i samarbejde med VIBO, om det giver mening at 

kombinere tagrenoveringen med et solcelleprojekt, der kan komme beboerne til 

gode. Vi ser det som en oplagt mulighed for at fremme bæredygtige løsninger i 

afdelingen. 

Da vi på afdelingsmødet har stemt ja til at få udskiftet taget, skal et eventuelt 

solcelleprojekt selvfølgelig godkendes særskilt på et ekstraordinært 

afdelingsmøde. Mere om dette, hvis det viser sig at kunne lade sig gøre. 

Informationsmøde forår 2025 

For at sikre, at alle beboere er velinformerede og har mulighed for at stille 

spørgsmål, indkalder vi i foråret 2025 til et informationsmøde om et evt. 

solcelleprojekt i afdelingen. Her gennemgår vi de konkrete planer for 

tagrenoveringen og præsenterer jer for mulighederne i forbindelse med et 

solcelleprojekt, herunder økonomien for sådan en sag. 

Det er vigtigt for os, at projektet afspejler afdelingens ønsker og behov. Derfor 

håber vi, at mange af jer vil deltage i informationsmødet, så vi sammen kan skabe 

en endnu bedre og mere bæredygtig afdeling. 

Vi vender tilbage med mere information om tidspunkt og sted for mødet, når 

detaljerne er på plads. Indtil da er I velkomne til at kontakte os, hvis I har 

spørgsmål. 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen i VIBO afd. 115, Landskronagade 


